
Fri, 26 Jul 2024 07:13:52 +0200
@provincie-utrecht.nl>

Kan jij deze oppakken? is de bestuurlijke vertegenwoordiging vanuit LTO en was aanwezig op het bestuurlijke
overleg met de TBO’S waar Mirjam Sterk vertelde over de plannen.

Mvg

Mvg

Verzonden vanaf Outlook voor Android

Van:
Verstuurd: donderdag, juli 25, 2024 3:44:37 p.m.

@provincie-utrecht.nl>
< @ltonoord.nl>

Onderwerp: Re: Bericht aan PS

@provincie-utrecht.nl> het volgende

Beste allen,

Aan:
CC:

Fwd: Bericht aan PS
Bri Staatssecretaris LVVN.pdf

Portefeuillehouder flora en fauna namens LTO 
voor provincie Utrecht

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Beste
Er zijn weer 47 schapen aangevallen, ongeveer 20 km van landgoed de Treek.
Dit is een noodkreet en kan echt zo niet doorgaan.
Hieruit blijkt dat het met een gebied afbakenen echt niet ophoudt.
De schapen slachtoffers komen uit een koppel van 88 stuks.
Maar hoe nu verder, ik snap dat jullie in overleg zijn, en dat er 
niet zo maar een oplossing is.
Maar dit gaat gierend uit de hand lopen, en wat gaat er nog komen ?
Met vriendelijke groet,

Op 19 jul 2024 om 15:00 heeft 
geschreven:

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e



Met Vriendelijke groet,

Hoogachtend,

Bestuursadviseur commissaris

@provincie-utrecht.nl

Provincie Utrecht
Archimedeslaan 6 I Postbus 80300 I 3508 TH Utrecht

De informatie in dit bericht is alleen bestemd voor de geadresseerde. Is dit bericht niet voor u bedoeld? 
Dan vragen wij u om de inhoud niet te gebruiken, maar ons te informeren door het bericht te 
beantwoorden en daarna te verwijderen. Alvast hartelijk bedankt voor uw hulp.

Eerder deze week heb ik het idee opgevat om contact te zoeken met de 
staatssecretaris van LVVN, de heer Rummenie. We hebben in Utrecht te maken met 
probleemgedrag van wolven in drukbezocht gebied. Dat is een unieke situatie. Die 
maakt ingrijpen noodzakelijk. Maatregelen door de provincie doorlopen een wettelijk 
traject en dat vraagt tijd. Daardoor is de provincie handelingsverlegen en heb ik een 
beroep gedaan op de staatssecretaris om in gezamenlijkheid te komen tot effectief 
optreden. Bijgevoegd treft u mijn brief daarover aan. Tegelijkertijd ontving ik bericht 
van de staatssecretaris met het voorstel om in gesprek te gaan. Inmiddels heeft 
vandaag een goed gesprek plaatsgevonden tussen de staatssecretaris, 
burgemeester Bouwmeester en mij. De staatssecretaris heeft de gemeente Leusden 
en de provincie daarin gecomplimenteerd met hun “kordate optreden en onderlinge 
samenwerking”. We hebben afgesproken om te kijken hoe we elkaar kunnen helpen. 
Bij maatregelen op korte termijn, ondersteuning van het noodbevel en op het gebied 
van regelgeving. In een vervolgoverleg zullen we dit nader bespreken.

Onderstaande bericht is zojuist door gedeputeerde Sterk aan Provinciale Staten van Utrecht verzonden 
met meegezonden bijlage.

Mobiel
Telefoon 
Email 
www.provincie-utrecht.nl

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e


